



# Kaakohan ?

**Gipangutana=Gitubag ang pangutana**

pinaagi sa Balaod Maghahatag Manifest

**Welcome to the Wonderful World of Questions & Answers**

## Ang tanan nga mga Solusyon kay Non-profit ug Non-violent!

**1 Dios** adunay tulubagon! Ang mga indibiduwal, komunidad, organisasyon, negosyo ug Gobyerno kinahanglang dili mominus. Gisuportahan sa Custodian Guardian ang pagkamay-tulubagon. Ang pagkamay-tulubagon mao ang pundasyon sa, 'Hustisya'!

Ang pagkamay-tulubagon magamit alang sa mga buhat ug pamatasan. Kung adunay mahitabo nga sayup, ang mga lagda ug regulasyon sa komunidad gilapas, ang moralidad sa komunidad ug ang mga gilauman sa sibil dili matuman, ang pagkamay-tulubagon gipadapat.

Responsibilidad batok sa responsibilidad! Ang magtiayon misulod sa usa ka kontrata sa kaminyoon. Ang duha responsable sa paghimo sa kaminyoon nga molihok! Ang usa ka pakyas nga kaminyoon adunay tulubagon sa duha ka partido sa ilang aksyon o kawalay aksyon nga nagdala sa kapakyasan.

Ang usa ka buluhaton mahimong maglakip sa usa ka grupo nga responsable sa pagpatuman niini. Hinuon usa ka tawo ang manubag.

Tubag batok sa pagpasaylo! Human maestablisar ang pagkamay-tulubagon, ang pagpasaylo mokanselar sa mga sangputanan sa pagkamay-tulubagon. Sa hudisyal nga termino ang usa ka kriminal gipasaylo. Pipila ka daotan nga **Anti-Dios** mga kulto. Kausa sa usa ka semana ang tanang daotang mga tawo gipasaylo. Ang nahabilin sa semana sila daotan nga daotan. Sa sunod semana gipasaylo na sila (siklo sa balikbalik nga daotan)....

Ang Custodian Guardian supak sa pagpasaylo. Ang pagpasaylo dunot, Dautan!

Gisuportahan sa CG ang pagkamay-tulubagon tungod kay kini patas ug makatarunganon!

**1 Dios** sa adlaw sa Paghukom manubag ang matag kalag! **1 Dios** dili mopasaylo. Ang mga sayop adunay mga sangputanan!

Ngano nga ang ubang mga tawo mamatay nga bata pa? Ang misyon sa kasinatian sa kinabuhi sa imong Kalag mahimong nahuman sa sayo nga yugto (pagkabata) sa pagkaanaa. Sa matag higayon nga ang usa ka kasinatian sa kinabuhi nga misyon makompleto ang lawas kinahanglan nga mamatay. Mao nga ang mga tawo mamatay sa lainlaing edad.

Ang paghupot og tulubagon naglakip sa pagpangita sa kamatuoran, mandatory nga rehabilitasyon, bayad ug pagpangayo og pasaylo. Ang responsable naghimo sa usa ka patas nga makiangayon nga komunidad. Usa ka tigbantay sa kustodian sa komunidad nga nagtawag sa balay!

Ang matag tawo adunay a **1 Dios** gihatagan ug katungod nga trataron nga patas ug makiangayon!